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Betreft: Schriftelijke vragen ex artikel 40 RvO feestavond Koningsplein 13 september 2019 

Geachte mevrouw Kayadoe, 

In uw brief van 18 september jl. heeft u vragen gesteld over de feestavond op het Koningsplein dat 
plaatsvond op vrijdag 13 september 2019. Het is een goede gewoonte een evenement te evalueren. De 
evaluatie van de DJ-avond moet nog plaatsvinden. Vooruitlopend hierop de beantwoording van uw 
vragen. 

Was de portefeuillehouder voorafgaand aan het evenement (Koningsplein) van vrijdag 13/09 op de 
hoogte van eventuele ongeregeldheden / verstoringen van de openbare orde? 
Voorafgaande en tijdens het evenement is er regelmatig informatie-uitwisseling geweest over meldingen 
op social media. 

Was de portefeuillehouder door de politie geïnformeerd over uitlatingen op social media dat er 
een confrontatie zou gaan plaatsvinden tijdens het evenement? 
Zie vorige vraag. 

Was de portefeuillehouder geïnformeerd dat de ME paraat stond op of nabij het Koningsplein om 
direct in te grijpen bij verstoringen van de openbare orde? 
Er heeft geen ME paraat gestaan voor dit evenement. Wel is er halverwege de avond door de politie 
opgeschaald. Het Team Parate Eenheid, wijkagenten uit Rotterdam (Beverwaard) en 2 agenten met 
politiehonden zijn in de omgeving van het Koningsplein gaan surveilleren. Het was erg onrustig. Wij 
hebben er bovenop moeten zitten en alle zeilen moeten bijzetten om één en ander in goede banen te 
leiden samen met politie, beveiliging, boa's en jongerenwerk. 

Kan de portefeuillehouder antwoord geven op de gepleegde verstoringen van de openbare orde 
die zich hebben plaatsgevonden voor/ tijdens en na het evenement? 
Er hebben zich tijdens het evenement enkele vechtpartijen voorgedaan. Ook na afloop zijn er rond het 
centrum enkele confrontaties tussen jeugd en politie geweest. 
Aan het einde van het evenement waren er geruchten over een schietincident, maar de politie heeft niet 
vast kunnen stellen, dat dit daadwerkelijk ook plaats heeft gevonden. 



Heeft de portefeuillehouder cijfers van gepleegde strafbare feiten voor/ tijdens en na het 
evenement? 
Er zijn een aantal aangiften gedaan. Eén aangifte is opgenomen van een poging tot doodslag (poging 
steekpartij). Hiervoor is zaterdagnacht een verdachte aangehouden. Later bleek dat dit niet de dader was 
en is deze persoon vrijgelaten. Verder zijn twee aangiften gedaan van zakkenrollerij van een mobiele 
telefoon tijdens het evenement en er zijn twee aangiften gedaan van diefstal fietsen in de buurt van het 
Koningsplein. 

Is de portefeuillehouder bekend dat er voor/ tijdens en na het evenement diverse jongeren(< 18 
jaar/ minderjarigen) zwaar onder invloed waren van alcoholhoudende drank en of drugs. 
Ja, dat is ons bekend. Dit zal deel uitmaken van de evaluatie. 

Is de portefeuillehouder bekend met de uitspraak van een bestuurder dat er niets te doen zou zijn 
aan het verstrekken van alcoholhoudende drank aan minderjarigen? 
Nee. 

Is de portefeuillehouder voornemens om voor het organiseren van evenementen in de gemeente 
Ridderkerk zwaardere vergunningsvoorschriften te eisen zodat de plaats gehad hebbende 
verstoringen van de openbare orde, het gebruik van alcoholische middelen door minderjarigen en 
het openlijk drugsgebruik tot een minimum beperkt worden? 
Dit zal deel uitmaken van de evaluatie. 

Wij vertrouwen erop u voor dit moment voldoende te h 

Hoogachtend, 
Het college van burgemeester en wethoude s van Ridderkerk 
de secretaris, de burgemeeste 


